

BUTTERBALL*

100% whole muscle
turkey meat

Viande de dindon 100 %

Turkey Bacon Rasher

Bacon Rasher de dindon



BUTTERBALL®

Turkey Bacon Rasher

Butterball Turkey Bacon Rasher is made from 100% whole muscle turkey meat. This high quality bacon is pressed, hardwood smoked and then sliced. It is 85% lower in fat than pork side bacon, has 30% more protein than the leading turkey bacon and it is gluten free. The rasher's superb flavour and texture will make it a menu favourite.

Bacon Rasher de dindon

Le Bacon rasher de dindon Butterball est fait de viande de dindon à 100 %. Pour obtenir ce bacon de grande qualité, la viande est d'abord pressée, fumée au bois dur, puis tranchée finement. Ce produit sans gluten contient 85 % moins de matières grasses que le bacon de flanc de porc et 30 % plus de protéines que le produit de dinde genre bacon le plus populaire. Grâce à son goût sublime et à sa texture appétissante, le bacon rasher de dindon deviendront vite un incontournable à vos repas.

CODE	DESCRIPTION	PACKAGE PAQUET	CASE	CASE DIMENSIONS	PALLET	STORAGE ENTREPOSAGE
100 65822	BUTTERBALL Approximate	Kilos	Kilos	Centimeters	Tie / Tier	
41284 1	Turkey Bacon Rasher 190 x 26 g slices Bacon Rasher de dindon 190 x 26 g tranches	4 x 1.25	5	L 30.2 x W 30.2 x H 14.6	12 x 7	Frozen Surgelé

Cooking Directions: Thaw before use. **Pan-Fry:** Heat a non-stick frying pan to medium-high heat. Place slices in frying pan and cook for 7-10 minutes, turning once. **Convection oven:** Preheat to 375°F (190°C). Line a baking sheet with parchment paper. Place strips of bacon in a single layer. Bake for 20 - 25 minutes, turning once.

Instructions de cuisson : Décongeler avant de cuire. **Cuisinière :** Chauffer une poêle antiadhésive à feu moyen-vif.

Déposer les tranches et cuire 7 ou 10 minutes, en les retournant une fois.

Four conventionnel : Préchauffer le four à 375 °F (190 °C). Mettez du papier-parchemin sur une lèche frite. Placer les tranches de bacon dans une seule rangée. Cuire pendant 20 - 25 minutes, retourner qu'une seule fois.

EXCELDOR FOODS LTD.

6775 Financial Drive, Suite 101
Mississauga, ON L5N 0A4

Ontario 1-800-387-7760
Atlantic 1-902-468-1254
West 1-800-363-6635

www.butterball.ca

Ingredients: Turkey, water, salt, sugar, potato starch, sodium phosphate, natural and artificial flavour, sodium ascorbate, smoke flavour, sodium nitrite, smoke.

Allergen: May contain egg.

Ingrédients : Dindon, eau, sel, sucre, fécule de pomme de terre, phosphate de sodium, saveur naturelle et artificielle, ascorbate de sodium, saveur de fumée, nitrite de sodium, fumée.

Allergène : Peut contenir des oeufs.

Nutrition Facts Valeur nutritive

Per 1 slice (26g) / pour 1 tranche (26g)

Amount Teneur	% Daily Value % valeur quotidienne
------------------	---------------------------------------

Calories / Calories 35

Fat / Lipides 1.5 g **2%**

Saturated / saturés 0.4 g
+ Trans / trans 0.1 g

Cholesterol / Cholestérol 20 mg

Sodium / Sodium 220 mg **9%**

Carbohydrate / Glucides 0g **0%**

Fibre / Fibres 0g **0%**

Sugars / Sucres 0g

Protein / Protéines 5 g

Vitamin / Vitamine A **2%**

Vitamin / Vitamine C **10%**

Calcium / Calcium **0%**

Iron / Fer **2%**

*Registered trademark of Butterball, LLC. Exceldor Foods Ltd. Licensee